
Styrelsemöte 2020-09-15, en sammanfattning 

Strategimötet och styrelsemötet nu i september var första gången vi som styrelse träffades 

fysiskt sedan februari i år, vilket kändes både roligt och lite märkligt. Mötena hölls i ABF-

huset, Stockholm. 

Carina Bergström höll det litterära anförandet, och läste ur sina diktsamlingar Nyfikna 

ökenråttor och Il samt en dikt som publicerats i Provins. 

Därefter följde vi upp gårdagens strategimöte och de tankar, idéer och önskemål som kom 

fram i samtal och diskussioner då. De områden som kom upp var bland annat avtal, 

medlemsvård, regionalt arbete, kartläggning av marknaden och medlemmarnas situation, 

internationella frågor och kulturpolitiska strategier. AU fick i uppdrag att arbeta fram ett 

inriktningsförslag utifrån detta underlag. 

Cornelia Gylling gjorde en ekonomisk dragning bland annat utifrån budget för 2020, men 

också allmänt omkring intäkter och utgifter på kort och lång sikt. 

Maria Andersson gick igenom förbundets verksamhet, organisationen, kansliets 

arbetsuppgifter och vad det innebär att sitta i Författarförbundets styrelse.  

Under diskussionspunkten handlade det om uppföljning av beslut från stämman – 

handläggning av motioner och prioriteringar i styrelsearbetet fram till nästa stämma.  

Vi avrundade med demokrati- och yttrandefrihetspunkten där vi diskuterade vilka olika sätt vi 

kan agera, akut och på sikt, i fall som Dawit Isaak, Gui Minhai och nu senast Belarus.  

Som sagt kändes det bra att få träffas och samtala med varandra i samma rum igen efter alla 

månader på Teams och Zoom. Förhoppningsvis kommer vi att kunna ha ytterligare några 

fysiska möten under hösten. 

 

/Maria Fagerberg 

 


